
Protokoll - Representantskapsmøte i Arbeiderpartiet i Bergen  
 

Tid:   20. februar 2023 

Sted:  Lars Hilles Gate 19 

Tidspunkt:  Kl.18:30 – Kl.20:30 

Møteleder:  Henrik Jorem  

Oppmøte: 40 stk. m/stemmerett, 5 deltok digitalt. 

Referent: Stig Morten Frøiland  

 

 

Sak 1/23 Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Vedtak: Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

 

Sak 2/23 Organisatoriske kjøreregler og forretningsorden 
 

Vedtak: Organisatoriske kjøreregler ble tatt til orientering. 

Sak 3/23 - Spørretimen: 

Medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål til våre folkevalgte representanter. 

Følgende stilte spørsmål:  

1. Einar Salbu – Bjørnarhallen hva skjer? 

2. Rolf Jens Brunstad – Fastlegeordningen 

3. June Gruer – Utslipp i Bergen by 

4. Birgitte Hodneland – situasjonen for lærerne 

Sak 48/23 Forslag til Fylkestingsprogram – Vestland Arbeiderparti 

 

Stian Opedal Davies orienterte om det fremlagte forslaget 

Følgende hadde ordet: 

1. Henrik Jorem - redegjorte for styrets innstilling.  



2. Trond Lygre 

3. Rasmus Laupsa Rasmussen 

4. Roald Kvamme 

5. Hilde Kalleklev 

6. Even Sørland 

7. Ole Jørgen Johannessen 

8. June Gruer 

9. Geir Steinar Dale 

 

Åsane Arbeiderpartilag fremmet følgende forslag inne fristen. Styrets innstilling står 

nedenfor.  

 

Forslag (skriv linjenummer) Begrunnelse/kommentar Styrets 
innstilling 

158: Endring/tillegg;...miljøarbeidarar/miljøterapeutar. 
(legge til miljøterapeutar) 

 
Vedtas 
oversendes 
programmøtet  

Endring/tillegg 187: Arbeide for eigne 
karriererettleiarstillingar i skulen. 

 
Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

Linje 210: Endring/tillegg: Auke bruk av 
mappevurdering. 

 
Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

Endring 238; stryke næringslivet for arbeidslivet og 
supplere lærlingar med studentar 

Gjeldende ordlyd er tung. Nytt 
forslag: Samarbeide med 
lokalt næringsliv for å utdanne 
relevant arbeidskraft og for å 
sikre at lærlingar og studentar 
har erfaring med utstyret dei 
skal nytte i arbeidslivet. 

Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

243 Endring/tillegg: Arbeide for at fleire fagarbeidarar 
.. (legge til "fleire") 

 
Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

318 Ny linje/tillegg: Sikre det lovpålagte tilbod om 
realkompetanseavklaring på vidaregåande nivå. 

 
Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

443 ● Sjå på moglegheita for fleire lokale hurtigbåtar i 
Bergensområdet.  
Endring: "Sjå på" blir bytta ut med "Arbeide for". 

 
Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

126 ● Sikre at Vestland blir ein sterk motpol mot det 
sentrale austlandet. 
 
Endringsforslag: Sikre at Vestlandet blir ei sterk 
region som kan motverka auka sentralisering mot 
austlandet 

Gjeldende ordlyd er tydeligere Avvises 



127 ● Vere eit talerøyr for kommunar, næringsliv, 
kulturliv og frivilligheit mot nasjonale styresmakter 
 
Endringsforslag: Vere eit samlande talerøyr som 
ivaretar interessene til kommunar, næringsliv, kulturliv 
og frivilligheit inn mot nasjonale styresmakter. 

Gjeldende ordlyd er tydeligere Avvises 

Tilleggsforslag: 
129 ● Omsynet til berekraft, klima og naturmangfald... 
(legge til "omsynet til") 

Ingen realitetsendring Avvises 

343 tilleggsforslag: "Vegutbygging medfører store 
arealinngrep som gjev auka utslepp av klimagassar 
og tap av naturmangfald. Ei nedskalering av store 
motorvegprosjekt med kostbare fjordkryssingar vil 
styrka nasjonale målsettingar for klima og natur og 
sikra meir ressursar til oppgradering, vedlikehald og 
rassikring av vegnettet." 

 
Vedtas 

oversendes 

programmøtet 

372 ● Få mest mogleg samferdslemidlar til fylket 
Endringsforslag: Punktet endres til "Sikre finansiering 
av prioriterte samferdsleprosjekt i fylket" 

 
Avvises 

Avstemming: 19 for Åsane ap, 21 styret sin 
innstilling.  

  

378 ● Realisere ein opprusta og ferjefri E39 langs 
nord/sør-aksen med gode koplingar til andre område i 
fylket. 
Endringsforslag: Punktet endres til "Redusera 
reisetida og auka tryggleiken på E39 gjennom å 
byggja ny veg på trafikkfarlige og rautsette strekningar 
og sikra gul stripe langs langs heile nord/sør aksen 
med gode koplingar til andre område i fylket." 

 
Avvises 

Avstemming: 15 for Åsane ap   

Tilleggsforslag til første setning på linje 479: 
Arbeidarpartiet seier nei til å privatisere fleire 
fylkeskommunale tenester... "...og vil jobbe for å ta 
tilbake tjenester i egen regi når anbudsavtaler utgår." 

Viktig signal at vi alltid vil 
vurdere egenregi når 
anbudsperioder er ferdige. 

Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

FYLKESLISTEN: Lisa Natalie J.Lunde (Vaksdal) 
flyttes opp til 10. plass 

Lisa er i dag innstilt på 16. 
plass. Hun er 29 år, erfaring 
fra kommunestyret, synlig og 
aktiv, har helsefaglig 
bakgrunn og har også sittet i 
årets programnemnd for 
fylket. 
Ser også at den delen av 
Vestland er ikke godt nok 
representert. 

Avises 

 

Bergenhus Arbeiderpartilag fremme følgende forslag innen fristen. Styrets innstilling står nedenfor. 

Linje 78 
og linje 97 

Linje 78 endres til: Sju visjonar for Vestland.  
Nytt punkt fra og med linje 97:  
"Vestland fylkeskommune skal vere ein medspelar og pådrivar for eit 
nasjonalt system som som likestiller tannhelse med anna helse. Med 
andre ordet ein universell tannhelsereform." 

Vedtas 
oversendes 
programmøtet 

Nytt punkt 
etter linje 
417 

"Prøve ut ordninger med drift av kollektivtrafikk i egenregi og uten bruk av 
anbud." 

Vedtas 
oversendes 
programmøtet 



 

I debatten kom følgende forslag:  

Rasmus L Rasmussen Linje 336 endres til Infrastruktur 

Styrets innstilling: Vedtas, oversendes programmøte  

Rasmus L Rasmussen  

Linje 358 sett inn: Vestland fylkeskommune har forpliktet seg til realisere målet om nullvekst i 

privatbilismen i Bergensområdet. Vårt aller viktigste verktøy for å nå det målet er Bybanen, som er 

ryggraden i kollektivsystemet i Norges nest største by. Lykkes Bergen så lykkes Vestland, og med 

Arbeiderpartiet i spissen skal vi bygge bybane, først til Åsane og deretter videre til andre bydeler.

  

Styrets innstilling: Vedtas, oversendes programmøte  

Rasmus L Rasmussen  

619 endres til Sei nei til kraftutbygging i verna vassdrag, inkludert småkraftverk. Utbygging kan 

unntaksvis vurderast ved nødvendig flaumsikring eller ved nytt kunnskapsgrunnlag om verneføremål.

   

Styrets innstilling: Vedtas, oversendes programmøte  

Hilde Kalleklev Slette punkt linje 402  

Styrets innstilling: vedtatt avvist mot 3 stemmer 

Nytt punkt: prioritere gange som transportform.  

Vedtatt avvist mot 3 stemmer 

Geir Steinar Dale stilte spørsmål med bundet mandat. Det er ikke vanlig at AiB reiser på møter med 

bundet mandat, Det er viktig at dette blir persistert.  

 

Sak 4/23 Forslag til fylkestingsliste 

Forslag frå styret:  

Vedtak: AiB støtter flertallsinnstillingen.  

 

Sak 5/22 Forslag til landsmøte delegater 

Styret la frem følgende forslag i møtet.  

Kvinner 

1. Linn Kristin Engø 

2. Eva Synnøve Hagewick Steigen 

3. Alexandra Sørensen  

4. Kine Bratli Dale 



5. Linn Katrin Pilskog   

6. Line B Jacobsen 

7. Fauzia Hussain Wiik 

8. Lubna Jaffery 

9. Kathrine Dahle 

10. Vigdis Ravnøy 

11. Solveig Grepperud 

12. Marte Mjøs Persen 

 

Menn: 

1. Rune Bakervik 

2. Henrik Jorem  

3. Geir Steinar Dale 

4. Kjetil Daatland 

5. Even Sørland 

6. Eigil Knutsen 

7. Espen Edvardsen 

8. Eduardo Andersen 

9. Reidar Staalesen 

10. Richard Storevik 

11. Sebastian Stenberg 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt.  

Det ble påpekt at listen burde vært sendt ut tidligere.  

 

Sak 6/23 Eventuelt 

Evaluering av årsmøtet.  

• Lyd  

• Se på løsning når det gjelder forslagssystem  

• Årsmeldingen må bli bedre 

 

Møtet ble hevet kl. 21:00 


